
RAZISKOVALNA SKUPNOST

Tudi občina jo rabi
Občinska raziskovalna skupnost defuje že tret/e man-
datno obdob/e. Področje njenega dela, dogovor/eno s
samoupravnim sporazumom, je usklajeno z mestno
raziskovalno skupnostjo. Ta področja so: gospodar-
ski, socialni in prostorski razvoj, varstvo okolja, pro-
metna in komunalna ureditev, preskrba z energijo,
preskrba s hrano, razvoj družbenega sistema informl-
ranja, obrambni vSdiki razvoja in družbene samoza-
ščite in novefša zgodovina Ljubljane.

Občinska skupnost name-
nja 64 odstotkov svojih sred-
stev za delovanje mestne razi-
skovalne skupnosti, 10 od-
stotkov sredstev združujejo
na republiški ravrii, sami pa
ostane 26 odstotkov, ki jih po-
rabi za raziskovalne naloge v
občini Ljubljana Center. Ti-
pična področja, na katera je
osredotočena dejavnost v ob-
čini, so socialni in prostorski
razvoj, varstvo okolja in ra-
zvoj družbenega sistema in-
formiranja.

»V letu 1982 se je začelo po-
spešeno delo na področju ino-
vatorske dejavnosti. Zlasti
smo spodbujali mlade in jih
usmerjali v to delo prek krož-
kov in drugih oblik organizi-
ranega delovanja mladih. Od-
ziv je bil precej dober, vendar
smo-prepričani, da bo še bolj-
ši,« je dejal Vinko Kokot,
predsednik občinske razisko-
valne skupnpsti, ki sicer dela
na Prometnem inštitutu 2G.

»Pri delu skupnosti,« pravi
Vinko Kokot, »je čutiti pre-
majhen odziv uporabnikov.
Na razpise se javljajo pred-
vsem izvajalci, uporabniki pa
premalo predlagajo razisko-
valne programe. Sicer pa je
prijavljenih nalog vedno več,
kot je denarja 2a njihovo
izvedbo. Pri izboru nalog ima-
mo težave, ker ni popolnih
meril za čimboljši izbor. Lah-
ko rečem, da je udeležba na

naših skupščinah zadovoljiva,
težave pa imamo, ko izbiramo
delegate za skupščine mestne
raziskovalne skupnosti, saj
večinoma odklanjajo izvoli-
tev. Posledica je, da je potem
manj čutiti vpliv občine na
delo mestne raziskovalne
skupnosti. Dosedanje delo
občinske skupnosti je težko
oceniti, saj so posamezne na-
loge dve- ali triletne, tako da
bo treba na rezultate še poča-
kati,« je dejal Vinko Kokot.

»Na ravni mesta se je poja-
\frlo vprašanje, ali je nujno, da
imajo občine svoje raziskoval-
ne programe, ali pa bi bilo bo-
lje imeti le mestnega. Pri nas
si s tem ne belimo glave.
Skupnost mora imeti svoj
program, poleg tega pa ima ne
glede na delovanje mestne ra-
ziskovalne skupnosti vsaka
občina svoje posebne proble-
me, ki jih mora reševati le v
okviru občine.

V prihodnosti bomo imeli
realno manj denarja kot do-
slej, zato bomo morali pove-
čati produktivnost, poleg tega
pa bomo tudi racionalizirali
delo skupščine. Predvsem bo-
mo morali poenostaviti inf or-
macijski sistem, sai sedaj do-
biva gradivo za seje naše
skupščine več kot 800 delega-
tov. To bomo morali stisniti v
realnejše okvire,« je ob koncu
pogovora dejal Vinko Kokot.


